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Pensionärsrådet 

Närvarande  

Ordinarie ledamöter: 

Donald Monvall, ordförande  PRO 

Gunilla Carlén , vice ordförande SPF  

Yvonne Wheeler   PRO 

Lena Bosticco    PRO 

    

Ersättare:  

Lenor Holgersson   PRO  

Ingegerd Malmqvist   PRO 

Olle Eriksson    SPF  

Ulla Anjou    PRO 

 

Anmält förhinder  

Christina Quensel-Höglund  SPF 

Gun Marie Gunnars   SPF 

 

I tjänsten: 

Kerstin Medin, avdelningschef 

Malin Lejonqvist, sekreterare i rådet 

 

Tidpunkt: Måndag den 4 juni 2018 klockan 10.00-10.30 

Lokal: Lugnet, Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Malin Lejonqvist 

 

Justerare: 

 

 

__________________________________________________   

Donald Monvall                Gunilla Carlén  
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§ 1  Mötet öppnas  

Donald Monvall öppnar mötet och hälsar alla 

välkomna.  

 

§ 2  Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3  Val av justerare av dagens protokoll  

Donald Monvall och Gunilla Carlén justerar dagens 

protokoll senast den 5 juni 2018 kl 12.00 

 

§ 4  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 5  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 14 juni 2018 

  

Pensionärsrådet framför synpunkter på följande 

ärenden:  

  

 Ärende 9. Revisorernas årsrapport 2017 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”I förvaltningens svar diskuteras inte revisorernas 

anmärkning om underskott i äldreomsorgen. 

Avvikelser har noterats i intern kontroll av 

ledningssystemet för äldreomsorg. På sidan 3 

diskuteras underskottet i äldreomsorgen men är det 

prognoserna som är felaktiga eller är det de äldre 

som är sämre än vad prognosmakarna förutsatt? 

Förvaltningen förklarar inte avvikelserna. Kan vi 

få en förklaring tack. Förvaltningen har avsatt tid 

för uppföljning för att säkerställa att rätt insats 

beviljas. Innebär det att förvaltningen har varit för 

generös med insatser till de äldre?” 

 

 Ärende 11. Remiss om uppdragsbeskrivning för 

stadsdelsnämndernas hemtjänst i ordinärt 

boende 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Hur många ansikten ska en brukare behöva möta 

dagligen när det gäller hemtjänsten? Finns det 

något max antal personer från hemtjänsten per 

dygn? Rådet trycker också på vikten av ett tryggt 
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mottagande i hemmet efter tid på sjukhus samt 

omvårdnad i livets slutskede. Även för dem som 

väljer att avsluta livet hemma och saknar 

anhöriga.” 

  

 Ärende 14. Anmälan av deltagare till 

Stockholms stads kvalitetsutmärkelse 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Rådet noterar att ingen representant från 

äldreomsorgen finns med bland bidragen.”  

Kerstin Medin svarar att beställarenheten för  

äldreomsorgen inte kan vara med och tävla då 

budget i balans är ett grundkrav. 

 

§ 6 Anmälan av inkomna handlingar 
Protokoll nr 5 fört vid sammanträde för 

kommunstyrelsens pensionärsråd den 8 maj 2018. 

 

§ 7  Information från stadsdelsförvaltningen 

Kerstin Medin lämnar följande information: 

 

”Bemanningen ser bra ut inför sommaren. 

 

Den nya betalningslagen som skulle trätt i kraft i juni 

2018 är skjuten på framtiden. Den kommer troligtvis 

att träda i kraft under hösten 2018.” 

 

§ 8 Rapport från förtroenderåd 

 Lena Bosticco har haft svårt att komma i kontakt med 

representant för Skolörten. 

§ 9 Övriga frågor:  

  

 Med hänsyn till genomgång av de nya riktlinjerna 

på föregående råd har det uppkommit fråga om 

plats på servicehus kräver hemtjänst i grunden eller 

inte? Kerstin Medin svarar att generellt sett ska 

man ha försökt med hemtjänstinsatser innan 

servicehus kan bli aktuellt. Om personen som söker 

servicehus haft anhörig som hjälp istället för 

hemtjänst ska man naturligtvis ta hänsyn till detta 

vid bedömningen. 

 

Rådet önskar avboka att presidiet och 

stadsdelsdirektören kommer på besök på augusti 
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månads råd. Rådet önskar istället att besöket sker 

efter höstens val. 

 

§ 10  Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum måndag 13 augusti 2018. 

 

§ 11  Mötet avslutas 

  Mötet avslutas kl 10.30 


